
Sent: Saturday, June 25, 2022 6:32 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за пътуване с 
обществения градски транспорт 

 

Уважаеми г-жи и г-да, 

Масово се използват месечните карти за една линия! Нали идеята на допълненията и измененията 
по наредбата е по-справедливи условия за ползвателите на услугата гродски транспорт? Поне за 

това апелират вносителите на промените. Не виждам нищо справедливо в това да се купува 
документ за пътуване за всички линии, при положение, че се ползва само една линия.  

Моето становище е, че не бива да бъде преустановено издаването на месечните карти да една 

линия. 

С уважение: Стефка Дончева 
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